
 

Side 1 

GFU – Geologisk Fagutvalg 
Styremøte referat | Desember 
 
   

Møtedato | Klokkeslett 05.12.18 | kl.16:15-18:00 | Møtested Rom 317, Geobygget 

 

Møte innkalt av Alain-Fabrice N. 

Møtetype 

Referent 

 

Styremøte 

Maria Uglum 

 

Tilstede: Anna Vårheim, Stina Skretting, 

Ådne Bjerkeli, Alain Fabrice, Marie Solem, 

Julie Gresseth, Torjus Haakonsen, Kristoffer 

Sundsmoen, Ragnhild Møgedal,  

Maria Uglum, Elin Aalstad, Eirik 

Karlstad og Sofia Fredriksson. 

 

i) Godkjenning av innkalling og saksliste 
Godkjent 

ii) Godkjenning av referat fra forrige møte 

Godkjent 

 

I) VEDTAK 

Tildelt tid | 1 min | Sakslisteemne Vedtak | Presentatør Alle 

• Godkjenning av møte (sen møteinnkalling / dårlig beskjed av plass / …?)  

o Godkjent. 

• Vedtatt ordstyrer: Leder.  

o Forslag til ny ordstyrer + tidtaker: Ragnhild M. 

▪ Godkjent 

 

II) ORIENTERING 

Tildelt tid | 60 min | Sakslisteemne Orientering | Presentatør Alle 

Orientering fra hvert styremedlem. Ta helst med det som er relevant for studentene eller 

over halvparten av de på møtet.  

Vi tar oppdatering i stigende rekkefølge.  

 

 

 



 

Side 2 

1) Orientering Leder - Fabrice 

- Symposium i Danmark - Informasjon 

 I år burde vi samarbeide med GÆA om å få midler fra instituttet. Eventuelt bestille 

en felles buss ned til københavn?  Foreløpig er det Opptil vær og enkelt og komme seg til 

sympsosiumet, men en felles reiserute kan øke interessen.  

Forslag: Sette sammen en gruppe som jobber med dette frem til turen- ta en prat med Matias. 

Kan dette finansieres gjennom iearth? Dette må diskuteres videre på trello! 

- Web: Fabrice har gjennomført et kurs som gjør at han nå enkelt kan lage og 

publisere arrangementer på hjemmesiden.  

 

2) Orientering Nestleder - Anna 

- MNSU: Anna har blir valgt til MNSU nestleder.Gratulerer. Om flere ønsker å være 

representanter er det alltid plass til flere på MNSU. 

- Fakultetsmøte: ikke mye annet som skjer. 

 

 3) Orientering Økonomiansvarlig- Marie 

- PC- skjermer: ikke noe nytt å melde.: innkjøp av pcer gjøres via felles inkjøpet på 

matnat. Vi må pushe på statusen på dette. Bedre å spørre en gang for mye enn en gang for 

lite.  Tiltak: Marie og Fabrice skal på institutt møte og spørre om dette. 

 

4) Orientering LAMU- Kristoffer  

- geokjelleren: Geo eier ikke geokjelleren, så vi kan ikke gjøre vedtak når det gjelder 

dette. Eiendomsansvarlig har svart at de ikke kommer til å prioritere dette i 2019. 

- ZEB: Lengre åpningstider på ZEB jobbes med.  

-Brannsikkerhet: Studenter må bli flinkere med å ikke ha stoler mellom dørene. 

 

5) Orientering PUU - Ådne 

- nytt fag: Enkelte fag skal kunne også velges av lektorstudenter. Nytt emne 

Geo4034/3034, geofarer i Norge, i samarbeidet med diverse skoler (NTNU mm,). Faget vil 

være veldig praktisk hvor kommunikasjon via videokonferanse mellom de ulike 

universitetene og presentasjoner blir sentrale lærings metoder. 

- Matteproblematikken: Fjerning av MAT1110 har fått positivt tilbakemelding, dette 

gjelder studenter på forholdsvis Geologi men ikke geofysikk da dette kunne bli et problem 

på fakultetsnivå.  

- Geo onsdag: Forslag om å ta over geo-onsdag. Servering av mat osv. Skal i møte på 

mandag og diskutere dette videre. Har fått anbefalt av ledelsen at GFU skal stå som 

arrangør. Bedrifts- og faglig presentasjoner. Innspill: fredagslunsj kan kombineres i denne 

settingen? Rettet mot hovedsakelig 2 året bachelor, fokus på drop-out studenter. 

 

6) Orientering Epistyret  

- TV-skjerm: Mulighet for å poste informasjon og nyheter på tv-skjermene.**  

- Skap: Endret på ZEB skapordning. Vi (GFU,GÆA) har ansvar for egne studenter, 

penger fra geo-studenter vil gå til oss ikke til musikk som det har gjort tidligere. 

-Annet: Større søppelbøtter, skilt er hengt opp om diverse instrukser, brann rydde e.t.c  

 



 

Side 3 

7) Synliggjøring 

- Forslagsrunde: Marie: Dele ut kaffe og kaker til studenter. Opprett tavle på trello. 

- Kommentar: Hettegensere til styret, Bestilling er satt på vent. Forhåpentligvis får vi de 

til jul eller på nyåret. 

 

Opp for diskusjon:  

- Bedriftspresentasjoner med NGI- vi skal stå for markedsføring av dette. Hydrologi, miljø. 

Julie fikser dette. Dette vil trolig bli i Januar eller Februar. 

1) Trello –Fabrice: Ha redusert antall lister. Få økt antall kort per liste  Vil gi bedre oversikt / 

virke mer attraktivt og fristende (?)  

Innspill: ikke lett å være aktiv på Trello, det fungerer mest som en oppslagstavle. Messenger 

funker bedre for saker med tidspress.  

2) Økonomi – Få til en plan med å få fullt ansvar for skapene på Episenter? GÆA har gått 

med på å bruke vipps. 

3) Studiebarometer – Stina: Oppfordret til å fortsette med markedsføring av dette, trenger 

flere ideer. Pizza konkurranse osv. Bra bevisstgjøring i år.  

4) Få til kosekveld 2 ganger per semester? Bare Fagutvalget eller hele Geofag? Typisk 

kosekveld: Filmkveld med snacks, brettspillkveld med snacks, kinokveld (kino: fra egen 

lomme), trampolinekveld, e.l. arrangementer. 

Fokus på alkoholfrie arrangementer, sammenkomster har vært diskutert. Forslag: Julie og 

Marie skal til Tryvann 8 Februar, dette er noe som alle kan være med på. Eventuelt gjøre 

dette til vårt første alkoholfrie arrangement? Kanskje tenke på andre turer som 

Gaustatoppen, geoturer o.l. 

Diverse: 

Julie: Angående julebord og deltagelse fra ledelsen, Professorer og PHd studenter. Dette 

arrangementet er for alle. Snakket med Gunn-Kristin og forslag om felles planlegging, hvor 

vi har en mer formell setting og deler ut priser. Dette var ledelsen positiv til. Ordentlige 

Invitasjoner i stedet for FB arrangement i fremtiden?  

Julie skal ordne blomster og diplom til årets foreleser. 

Kritikk: Ikke glem glutenfri pizza til neste møte. 

 

Møte hevet Kl. 17:19 

 

 


